
Monnickendam, 17 december 2024 

Geachte Raad, 

Wij hebben vanuit het Buurtcollectief met verbazing gekeken naar de afgelopen 

raadsvergaderingen waarin door een groep mensen werd beweerd dat men in Oud- 

Monnickendam geen parkeerdruk ervaart. 

Er wordt namelijk al jaren geklaagd in Monnickendam over parkeerdruk. Voor zover 

wij feitelijk kunnen teruggaan, worden de parkeerproblemen al sinds 2008 door 

bewoners aangekaart. Maar waarschijnlijk al veel langer. Er zijn sindsdien vele 

enquêtes, memo's, buurtbrieven en krantenartikelen rond gegaan en bij tevens 

gedeeld met de Raad. Buurtbewoners hebben zich in het verleden veelvuldig 

uitgelaten over het tekort aan parkeerplaatsen, gevaarlijk parkeergedrag (dubbel 

parkeren, parkeren op hoeken van straten, parkeren op bruggen etc. ). Wij concluderen 

dus dat er al minstens 16 jaar wordt geklaagd over het parkeerprobleem in Oud- 

Monnickendam. En sindsdien zijn er alleen maar meer auto'’s bijgekomen en de auto's 

zijn ook nog eens groter geworden (zie ook alle wetenschappelijke rapporten die 

aantonen dat dit de trend in heel Nederland is). 

Daarnaast heeft de Gemeente Waterland vele jaren toegestaan dat men " illegaal" 

heeft kunnen geparkeerd. Deze reden hiervoor lijkt ook overduidelijk, er is een tekort 

aan parkeerplaatsen in Oud-Monnickendam. Dat wordt nu ook weer bevestigd door 

het feit dat een deel van de inwoners klagen over het tekort aan parkeerplaatsen nu 

de 'illegale" parkeerplaatsen zijn verdwenen na het aanbrengen van de witte 

parkeervakken. Er was dus al langer een parkeerprobleem, anders zou men ook niet 

genoodzaakt zijn om "illegaal” te parkeren. En al helemaal in het noordelijk deel van 

Oud-Monnickendam waar ook dagelijks nog eens tientallen auto's en busjes van 

medewerkers en ZZP'ers van de firma Hakvoort staan. Als zij op de parkeerplaatsen 

buiten het oude centrum zouden parkeren, zou dat al heel veel schelen. 

Er zijn in het verleden meerdere enquêtes uitgestuurd naar bewoners waarin het 

onderwerp " parkeren” werd aangekaart. En daaruit is ook gebleken dat bewoners 

parkeerdruk ervaren. Er zijn ook vele krantenartikelen geschreven in het Noord 

Hollands Dagblad waar bewoners zich beklagen over dit onderwerp en het gebrek aan 

daadkracht van de voorgaande coalities om hier wat aan te doen. Ook zijn er meerdere 

onderzoeken geweest van onderzoeksbureau Trajan. Uit deze onderzoeken is iedere 

keer gebleken dat vooral in het noordelijk deel van Oud-Monnickendam de 

parkeerdruk te hoog is. 

Verder zijn er de afgelopen jaren vele meetings geweest tussen bewoners, Vereniging 

Oud-Monnickendam, Stadsraad Monnickendam en de Werkgroep Verkeer. Deze 

laatste bestaat uit afvaardiging van alle partijen die vertegenwoordigd zijn in de raad, 

dus ook VVD en CDA. Dat deze twee partijen nu beweren dat er geen 

parkeerprobleem is en zij zich niets meer van al deze meetings herinneren is 

merkwaardig. Tijdens deze meetings is namelijk ook veelvuldig en langdurig 

gesproken over het parkeerprobleem. 



En ook de Vereniging Oud-Monnickendam is al sinds 2008 bezig om de 

parkeerproblematiek in Oud-Monnickendam aan te kaarten. Zwaar verkeer, 

hardrijders en parkeerdruk waren centrale thema's. Er zijn vele oplossingsrichtingen 

besproken en rapporten geschreven. Vraag anders ook maar eens aan voormalig 

Verkeersmedewerkers Gemeente Waterland, N o B die hadden 

stapels dossiers over dit onderwerp in hun bureaula liggen. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Dus dat een deel van de inwoners van Oud-Monnickendam nu beweren dat er 

helemaal nooit een parkeerprobleem is geweest, is op z'n zachts gezegd merkwaardig 

te noemen. Het kan wel zijn dat deze groep minder overlast ervaren, omdat zij in een 

ander deel van Oud-Monnickendam wonen. De verschillen in parkeerdruk worden ook 

onderschreven in de rapporten van Trajan. 

Wij zijn altijd voorstander geweest van het creëren van extra parkeerplaatsen aan de 

rand van de binnenstad. Maar wij hopen ook dat met het besluit van de raad om een 

blauwe zone in te voeren, de parkeerdruk ook wordt verlicht. Dit is hard nodig, zeker 

ook als straks het Galgeriet wordt gerealiseerd. Er zullen dan alleen maar meer auto's 

bijkomen en die zullen echt niet allemaal in de parkeergarage kunnen parkeren. 

Wij willen met deze brief een meer genuanceerd beeld schetsen van wat er 

momenteel in Oud-Monnickendam leeft. Er zijn dus inwoners die geen 

parkeerprobleem ervaren maar er zijn ook inwoners die wel degelijk een 

parkeerprobleem ervaren. 

Met vriendelijke groet, 

Buurtcollectief 

Oud-Monnickendam 


